
 
 

Referat af afdelingsmøde d. 24. november 2022 

Tilstede: Hanne, Bo, Marie Louise, Palle og Lotte 

1. Siden sidst: 

Hanne og Lotte har været til repræsentantskabsmøde. 

a. Planlagte byggerier er foreløbigt sat i bero. SØBO afventer kommunen. 

b. Repræsentantskabet bemyndigede SØBO til at gå videre med byggerierne 

2. Der er efter 3 års ventetid blevet opsat gelænder i nummer 5, hvilket er til stor 

glæde for beboerne 

3. Det undrer afdelingsbestyrelsen, at skabet til miljøaffald er blevet opsat uden at 

bestyrelsen er blevet taget med på råd. Placeringen er uhensigtsmæssig i forhold til 

gårdmiljø og solpåvirkning. En placering ved indgangen til kælderrummet under 

nummer 5 havde været at foretrække og mere diskret. 

4. Vi følger op på cykler under halvtaget og i kælderen i foråret 

5. Julegløgg & æbleskiver torsdag d. 1. december kl. 16 hos 

Hanne, SJB nr. 5. – der er stadig muligt at tilmelde sig. 

Næste møde tirsdag d. 21. februar 2023 kl. 16 – hos Lotte & Palle 

Vi ønsker alle  

en glædelig jul & et lykkeligt nytår  
 


